
ÇANAKKALE ONSEKİZ MART ÜNİVERSİTESİ  

HARİTA MÜHENDİSLİĞİ BÖLÜMÜ  

MÜDEK PROGRAM DANIŞMA KURULU–VII. TOPLANTI TUTANAĞI 

Tarih: 29.12.2023  

Yer: Google Meet Çevrimiçi (online) Toplantı 

Saat: 11.00 

2023 yılı Aralık ayı Harita Mühendisliği Danışma Kurulu toplantısı 29.12.2023 tarihi saat 11.00’de Prof. Dr. 

Özgün AKÇAY başkanlığında toplanmıştır. Toplantı, Google Meet platformunda çevrimiçi (online) olacak 

şekilde gerçekleştirilmiştir. 2023 yılı Aralık ayı itibari ile güncel Danışma Kurulu üyeleri aşağıda verilmiştir. 

Danışma Kurulu Üyeleri: 

Prof. Dr. Özgün AKÇAY ( Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Harita Mühendisliği Bölüm Başkanı ) 

Fadime BAŞTÜRK SARI ( Özel Sektör / Yüksek Harita Mühendisi ) 

Mustafa BEDİR ( Tarım İl Müdürlüğü / Yüksek Harita Mühendisi ) 

Mehmet Akif ERDOĞAN ( Çanakkale Savaşları Gelibolu Tarihi Alan Başkanlığı / Yüksek Harita Mühendisi) 

Emrullah OCAKBAŞI ( Çanakkale Belediyesi / Harita Mühendisi ) 

Hasan Hüseyin ERSOY (Özel Sektör / Yüksek Harita Mühendisi) 

Başar BULUT (HKMO Bursa Şube Başkanı/ Harita Mühendisi) 

Arş. Gör. Ahmet Batuhan POLAT ( Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Harita Mühendisliği Bölümü ) 

Okan YÜCESES (Özel Sektör / Yüksek Harita Mühendisi) 

Mücahit M. ŞAHİN ( ÇOMÜ Harita Mühendisliği Mezunu / ÇOMÜ Harita Mühendisliği YL Öğrencisi  ) 

Fehmi BABAYİĞİT ( İl Özel İdaresi / ÇOMÜ Harita Mühendisliği Mezunu / HKMO Temsilcisi ) 

Alper ÖZMÜŞ( ÇOMÜ Harita Mühendisliği Mezunu) 

Buket ÖGE ( ÇOMÜ Harita Mühendisliği Bölümü Mezunu) 

Egehan ALUMERT ( ÇOMÜ Harita Mühendisliği Bölümü Öğrencisi) 

Meral Bensu KARAKOÇ ( ÇOMÜ Harita Mühendisliği Bölümü Öğrencisi) 

Toplantı saat 11.00’de başlamıştır. Toplantıya Prof. Dr. Özgün AKÇAY, Emrullah OCAKBAŞI, Okan YÜCESES, 

Mücahit M. ŞAHİN, Egehan ALUMERT, Meral Bensu KARAKOÇ ve Ahmet Batuhan POLAT katılmıştır. 

Toplantı başlangıcında öncelikle Prof. Dr. Özgün AKÇAY açılışı gerçekleştirmiş ve toplantı hakkında 

bilgilendirme yapmıştır. Daha sonra danışma kurulu üyelerinin lisans ve lisansüstü programların gelişimi, 

bölüm ve anabilim dalı için görüş ve önerileri alınmıştır.  



Toplantı notları: 

1- Özgün AKÇAY bölüm toplantısında alınan “Kariyer planlaması dersini bölümden bir öğretim 

üyesinin yürütmesi” kararını danışma kurulu üyelerine iletmiş ve her hafta sektörden harita 

mühendislerini öğrencilerle buluşturmanın daha faydalı olacağını bildirmiştir. 

2- İlgili kararla ilgili bölümün aktif lisans öğrencileri Egehan ALUMERT ve Meral Bensu KARAKOÇ’a 

fikirleri sorulmuş ve kendileri de şu ana kadar uygulamada olan bölüm dışı öğretim üyesi 

tarafından ilgili dersi yürütülmesinin tam olarak mesleki kariyer planlamasına katkısının kısıtlı 

olduğunu belirtmişlerdir. 

3- Öğrencilere yönelik planlanan teknik geziler için fikir alışverişi gerçekleştirilmiş ve üyelerden 

tavsiyeler alınmıştır. Yakın çevredeki inşaat, maden, otoyol ve demiryolu gibi farklı şantiye 

olanakları hakkında bilgiler alınmıştır. 

4- Bursa’da inşaatı devam eden Hızlı Tren projesi, HKMO Bursa şubesi ve Bursa Büyükşehir Belediyesi 

bünyesinde bulunan BUSKİ gibi birimler özelinde bir teknik gezi planlaması yapılmıştır ve bu 

konuda gerekli kişi ve kurumlarla görüşmelere başlama kararı alınmıştır. 

5- Çanakkale yakınında bulunan maden işletmelerine yapılacak teknik geziler için de meslek 

uygulamalarının yapıldığı işletmelerin belirlenmesine karar verilmiştir. Ayrıca yine Çanakkale 

sınırları içerisinde yürütülen enerji santrali inşaatlarına teknik gezi imkanları değerlendirilmiştir. 

6- Bölümün ilerleyen süreçte Doktora eğitim programı açma planlaması olduğunu ve gerekli 

kriterlerin kısa bir sürede tamamlanarak en yakın zamanda başvurunun yapılacağı danışma kurulu 

üyelerine iletilmiştir. 

7- Bölüm sosyal ve mesleki aktiviteler kapsamında 2024 yılı içerisinde İHA eğitimi ve farklı meslek 

şirketlerinin bulunduğu etkinliklerin yapılması planlanmıştır. 

Konuşmalar gerçekleştirildikten sonra Prof. Dr. Özgün AKÇAY önceki toplantılarda danışma kurulunun 

verdiği tavsiyelerin bölüm kurulu kararı ile uygulamaya geçirildiğini belirtmiş, sonraki toplantılar için 

hedeflerin ne doğrultuda gerçekleştirildiğinin tartışılması gerektiğini söylemiştir. Son olarak konuşmalarını 

yapmak üzere katılımcılara söz vermiş ve kapanış konuşmasını gerçekleştirmiştir. 

 

Ek 1- Toplantı fotoğrafları 



 



 


